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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Ordförande Lotta Edholm (FP) och tjänstgörande ersättaren Monzer 

Dia (S) utsågs att justera protokollet från dagens sammanträde senast 

den 7 november 2013. 
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§ 2  

Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens 
sammanträde den 26 september 2013 

Beslut 

Anmälan av protokollet från utbildningsnämndens sammanträde den 

26 september 2013, som blivit vederbörligen justerat, godkänns. 
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§ 3  

Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 
förvaltningsgrupp den 15 oktober 2013 

Beslut 

Anmälan av protokoll från sammanträde med 

utbildningsförvaltningens förvaltningsgrupp, FVG, 15 oktober 2013, 

som blivit vederbörligen justerat, godkänns. 
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§ 4  

Anmälan av beslut från kommunfullmäktige och 
kommunstyrelsen inom utbildningsnämndens 
verksamhetsområde 

Anmäldes beslut från kommunfullmäktige och kommunstyrelsen 

inom nämndens verksamhetsområde, enligt bilaga 1 till denna 

paragraf. 

 
Beslut 

Anmälan läggs till handlingarna. 
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§ 5  

Anmälan av delegationsbeslut, inkomna handlingar m.m. 

Förvaltningen har sammanställt en förteckning över delegationsbeslut 

samt till förvaltningen inkomna handlingar till och med den 4 

september 2013. 

 

Anmäldes delegationsbeslut för perioden 2013-08-31 – 2013-09-04 

inom följande avdelningar: 

Ledningsstaben  

Administrativa avdelningen   

Grundskoleavdelningen  

Gymnasieavdelningen  

Personalavdelningen  

Tillhandahållaravdelningen  

Avdelningen för uppdrag kring lärande och elevhälsa 

 

Anmäldes tre ordförandebeslut från 9 oktober 2013. 

 

Anmäldes månadsrapport för september 2013 

 

Anmäldes protokoll från utbildningsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor från 9 oktober 2013. 

 
Beslut 

Anmälan lades till handlingarna. 
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§ 6   

Elevhälsorapport 2012/2013 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutade att bordlägga ärendet. 
 

Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 4 

oktober 2013, dnr 13-400/5992. 

 

Elevhälsorapporten ingår i stadens kvalitetssystem som ett av 

underlagen till stadens planerings-, uppföljnings- och kvalitetsarbete. 

 

Delrapport 1 innehåller jämförande studier av elevers stöd i lärande, 

trivsel i skolan och trivsel i livet. Rapporten baseras på svar på 

elevhälsoenkäter, hälsoprofiler gjorda inom ramen för elevhälsans 

medicinska insatser, stockholmsenkäten och stadens 

brukarundersökning. Den visar på att de allra flesta elever trivs i 

skolan och känner sig trygga där. Dock har flickornas skattning av 

trivsel i livet minskat de senaste tre läsåren. De flesta elever upplever 

att de får stöd i sitt lärande. Liksom tidigare år upplever eleverna att 

de inte är delaktiga i skolarbetet i tillräcklig omfattning. 

 

Delrapport 2 behandlar frågor om hur sex skolor bedriver arbete med 

elever i behov av särskilt stöd. Redovisningen innehåller olika 

aspekter och bland dessa kan nämnas hur skolorna arbetar med att 

tidigt upptäcka elever som har svårt att nå målen, hur de tar emot och 

anpassar undervisningen för elever som är nyanlända och sent anlända 

från utlandet, skolans rutiner för hantering av olovlig frånvaro, och 

delaktighet för elever med funktionsnedsättningar. 

 

Elevhälsorapporten omfattar endast kommunala skolor. Rapporten 

används som underlag i förvaltningens analysarbete. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom tillhandahållaravdelningen. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner Elevhälsorapport 2012/2013. 
 

 

 

 



 

UTBILDNINGSNÄMNDEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
24 OKTOBER 2013 

BLAD 8 

 

  

Yrkande 

Ledamoten Ingegerd Akselsson Le Douaron (MP) yrkade 

bordläggning av ärendet. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med 

yrkandet från Ingegerd Akselsson Le Douaron (MP). 
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§ 7   

Studievägsutbudet i gymnasieskolan och gymnasiesärskolan 
läsåret 2014/2015 

Beslut 

Utbildningsnämnden fastställer studievägsutbudet i gymnasieskolan 

och gymnasiesärskolan läsåret 2014/2015 i enlighet med 

förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 11 

oktober 2013, dnr 13-423/2013. 

 

Tjänsteutlåtandet innehåller förvaltningens förslag till organisation av 

studievägsutbudet vid stadens kommunala gymnasieskolor läsåret 

2014/2015. Studievägsutbudet fastställs årligen av 

utbildningsnämnden. Antalet platser på de olika programmen i 

gymnasieskolan och i gymnasiesärskolan ska enligt skollagen så långt 

det är möjlig anpassas med hänsyn till ungdomarnas önskemål. Av 

dem som antogs till nationellt program vid stadens gymnasieskolor 

2013 blev 75 % antagna på sitt förstahandsval vad gäller såväl 

program och inriktning som skola.  

 

Av dem som antogs till gymnasiesärskolan blev 84% antagna på sitt 

förstahandsval.  

 

Anpassningen till önskemålen innebär att den definitiva 

dimensioneringen inte kan göras förrän ungdomarnas val är kända. 

Beslut om ändringar i dimensionering, liksom fördelningen av 

utbildningsplatser till respektive skolenhet, är delegerat till 

gymnasiedirektören.  
 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen i samråd med stadens 

kommunala gymnasieskolor och i samverkan med 

tillhandahållaravdelningen.   

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

Nämnden fastställer studievägsutbudet i gymnasieskolan och 

gymnasiesärskolan läsåret 2014/2015 i enlighet med förvaltningens 

tjänsteutlåtande. 
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Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och förklarade 

sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 

 
Särskilt uttalande 

Edith Ringmar (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

När en ung person gör sitt val av program inför gymnasieutbildningen 

är det för många ett livsavgörande val – ett val som får betydelse för 

ett kommande yrkesliv men också för möjligheten att efter 

utbildningen få ett arbete som medger utveckling och egenförsörjning. 

 

För dem som ska göra detta val är underlaget för beslutet av central 

betydelse och rätten att få sitt val respekterat borde vara en 

självklarhet. 

 

Resurserna för studie- och yrkesvägledning måste vara tillräckliga för 

att varje elev ska kunna få ett beslutsunderlag och den vägledning som 

hon eller han behöver för att göra ett val som så långt möjligt bygger 

på sakliga och realistiska bedömningar av egna förutsättningar och 

framtida möjligheter att komma in på arbetsmarknaden. 

 

Av ärendet framgår att var fjärde elev inte fick plats på den utbildning 

hon eller han i första hand önskade sig.  Det är enligt vår uppfattning 

inte acceptabelt att så många unga inte får sina önskemål om studie- 

och yrkesinriktning tillgodosedda.  
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§ 8   

Bidrag till ideella organisationer 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att tilldela bidrag till följande ideella 

organisationer enligt följande: 

- Föräldraalliansen i Stockholms stad beviljas bidrag med 550 000 

kr för 2013. 

- Sveriges elevkårer beviljas bidrag med 190 000 kr för 2013 och 

för 2014 med 350 000 kr. Förutsättning för bidrag för 2014 är att 

Sveriges elevkårer inkommer med en verksamhetsberättelse för 

2013 och en plan för arbetet 2014 med gymnasieskolornas elevråd 

och elevkårer. 

- Insamlingsstiftelsen Choice ansökan avslås.  

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 30 

september 2013, dnr 13-112/6598, 13-112/6579, 13-452/1896. 

 

Till utbildningsnämnden har det inkommit ansökningar om bidrag 

från ideella organisationer. Bidrag kan beviljas till ideella 

organisationer som uppfyller utbildningsnämndens riktlinjer för 

bidrag till ideella organisationer. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom ledningsstaben i samverkan med grundskole- 

och gymnasieavdelningarna. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

Utbildningsnämnden beslutar att tilldela bidrag till följande ideella 

organisationer enligt följande: 

- Föräldraalliansen i Stockholms stad beviljas bidrag med 550 000 

kr för 2013. 

- Sveriges elevkårer beviljas bidrag med 190 000 kr för 2013 och 

för 2014 med 350 000 kr. Förutsättning för bidrag för 2014 är att 

Sveriges elevkårer inkommer med en verksamhetsberättelse för 

2013 och en plan för arbetet 2014 med gymnasieskolornas elevråd 

och elevkårer. 

- Insamlingsstiftelsen Choice ansökan avslås. 
 

Yrkande 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag. 
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Ledamoten Ingegerd Akelsson Le Douaron framlade ett eget förslag 

och yrkade bifall till detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig finna 

att nämnden beslutat i enlighet med hennes yrkande. 

 
Reservation 

Ingegerd Akelsson Le Douaron m.fl. (MP) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för eget förslag: 

 

att godkänna förvaltningens förslag till beslut. 

att ge förvaltningen i uppdrag att se över om det är möjligt att nå 

ut bredare med informationen om möjligheten att söka bidrag 

i syfte att få ett större antal ansökningar.  

att därutöver anföra. 

 

Förvaltningen argumenterar väl vad gäller de tre ansökningar som nu 

ligger på nämndens bord. Det är dock påfallande att så få ansökningar 

når oss och vi undrar om det är en fråga om alltför snäva regler eller 

att informationen når ut till rätt platser? Eller finns det en annan 

förklaring?  

 

 



 

UTBILDNINGSNÄMNDEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
24 OKTOBER 2013 

BLAD 13 

 

  

§ 9   

Yttrande till Justitieombudsmannen (JO) 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som yttrande 

över anmälan till JO. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

3 oktober 2013, dnr 13-022/6240. 

 

Vårdnadshavare har den 14 februari 2013 från Eriksdalsskolan fått 

avslag på sin ansökan om skolskjuts. Ett överklagande har enligt 

vårdnadshavares uppgift lämnats den 4 mars 2013 till tjänstgörande 

personal på skolan, men därefter inte behandlats.  

 

Skolan har trots sökande inte funnit någon överklagan i aktuellt 

ärende. Tjänstgörande personal kan inte erinra sig att en överklagan 

har kommit in. Skolan har därefter bett vårdnadshavare att komma in 

med en ny överklagan som kommer att skickas till Förvaltningsrätten.  

 

Skolan ska med anledning av det aktuella ärendet säkerställa att 

rutiner för överklagan förtydligas, bland annat genom att införskaffa 

en brevlåda samt kompetensutveckla befintlig personal.  

 

Eleven bytte skola i juni 2013 och ny ansökan om skolskjuts för 

hösten 2013 har inte kommit in. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom utbildningsförvaltningens 

grundskoleavdelning. Rektor har beretts möjlighet att lämna 

synpunkter på förvaltningens förslag till yttrande. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

1. Tjänsteutlåtandet överlämnas som yttrande över anmälan till JO 

2. Beslutet justeras omedelbart 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och förklarade 

sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 10   

Delegation upphandling av journalsystem 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden uppdrar till utbildningsförvaltningen att 

upphandla journalsystem. 

2. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelning av kontrakt, teckna 

avtal med antagen leverantör samt besluta i övriga frågor som rör 

avtalet. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 1 

oktober 2013, dnr 13-125/6722. 

 

Utbildningsförvaltningens drygt 300 journalföringspliktiga 

medarbetare använder idag journalsystemet Profdoc Medical Office 

(PMO) från Compugroup Medical (CGM) i det dagliga arbetet med 

elevhälsa. Användargruppen består av både direktanställd personal 

och personal upphandlad via ramavtal. 

 

Avtalet med CGM löper ut i mars 2014 (efter 3+1+1 år) och kan inte 

förlängas ytterligare. Förvaltningen föreslår att ett projekt för 

upphandling och införande av en ny journalsystemlösning initieras 

omgående. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom tillhandahållaravdelningen i samverkan med 

avdelningen för uppdrag kring lärande och elevhälsa och 

utbildningsförvaltningens ledningsstab. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

1. Utbildningsnämnden uppdrar till utbildningsförvaltningen att 

upphandla journalsystem. 

2. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelning av kontrakt, teckna 

avtal med antagen leverantör samt besluta i övriga frågor som rör 

avtalet. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och förklarade 

sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 11   

Delegation upphandling av patientförsäkring 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden uppdrar till utbildningsförvaltningen att 

upphandla patientförsäkring. 

2. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelning av kontrakt, teckna 

avtal med antagen försäkringsgivare samt besluta i övriga frågor 

som rör avtalet. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 30 

september 2013, dnr 13-125/6703. 

 

Utbildningsnämnden uppdrar till utbildningsförvaltningen att 

upphandla patientförsäkring i enlighet med de krav som ställs i 

patientskadelagen (1996:799). Vidare får utbildningsdirektören i 

uppdrag att besluta om förfrågningsunderlag, tilldelning av kontrakt, 

teckna avtal med antagen försäkringsgivare samt besluta i övriga 

frågor som rör avtalet. 

 

Stadsdelsnämnderna och socialnämnden omfattas också av 

upphandlingen av denna patientförsäkring. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom administrativa avdelningen. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

1. Utbildningsnämnden uppdrar till utbildningsförvaltningen att 

upphandla patientförsäkring. 

2. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelning av kontrakt, teckna 

avtal med antagen försäkringsgivare samt besluta i övriga frågor 

som rör avtalet. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och förklarade 

sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 12   

Delegation upphandling ramavtal av lokalvård för stadens 
grundskolor i egenregi 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden uppdrar till utbildningsförvaltningen att 

upphandla ramavtal av lokalvård för stadens grundskolor i egen 

regi. 

2. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelning av kontrakt, teckna 

avtal med antagen leverantör samt besluta i övriga frågor som rör 

avtalet. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 30 

september 2013, dnr 13-013/6720. 

 

För att avlasta rektorerna administrativt arbete lyfts grundskolornas 

upphandling av lokalvård från lokal till central förvaltningsnivå. 

Förvaltningen får i uppdrag att genomföra ramavtalsupphandlingar 

med förnyad konkurrensutsättning för grundskolor i egen regi i 

norrort, innerstad och söderort med början för innerstadens skolor 

hösten 2013. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom administrativa avdelningen i samarbete med 

grundskoleavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

1. Utbildningsnämnden uppdrar till utbildningsförvaltningen att 

upphandla ramavtal av lokalvård för stadens grundskolor i egen 

regi. 

2. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om förfrågningsunderlag, tilldelning av kontrakt, teckna 

avtal med antagen leverantör samt besluta i övriga frågor som rör 

avtalet. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Yrkande 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag. 
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Tjänstgörande ersättaren Monzer Dia (S) och ledamoten Ingegerd 

Akselson Le Douaron (MP) framlade ett eget förslag och yrkade bifall 

till detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig finna 

att nämnden beslutat i enlighet med hennes yrkande. 

 
Reservation 

Monzer Dia m.fl. (S) och Ingegerd Akselson Le Douaron m.fl. (MP) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag: 

 

att  delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

att besluta att ställa krav på kollektivavtal i upphandling av 

ramavtal av lokalvård för stadens grundskolor i egen regi. 

att därutöver anföra följande. 

 

Kollektivavtal är ett av våra främsta verktyg för att kunna säkerställa 

att det råder goda villkor inte bara i stadens egna verksamheter utan 

även i den verksamhet staden upphandlar. Utbildningsnämnden ska 

ställa krav på kollektivavtal i upphandling av ramavtal av lokalvård 

för stadens grundskolor i egen regi.  
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§ 13  

Förslag till central avgiftshantering för förskola, fritidshem 
och fritidsklubb 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr. 329-1008/2013. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar detta tjänsteutlåtande som svar 

på remissen. 

2. Att beslutet justeras omedelbart. 
 

Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 1 

oktober 2013, dnr 13-110/6187. 

 

Kommunstyrelsen har tillsammans med utbildningsnämnden haft i 

uppdrag att utreda frågan om hur en central avgiftshantering för 

förskola och fritidshem skulle kunna organiseras. 

 

I dagsläget sköts avgiftshantering av de olika 

stadsdelsförvaltningarna, utbildningsförvaltningen och av respektive 

fristående huvudman. 

 

Förslaget innebär att all avgiftshanteringen samlas i en central enhet 

under servicenämnden. Detta förväntas ge en större likvärdighet och 

göra det enklare för vårdnadshavarna. Det kommer också att innebära 

en effektivisering som leder till minskad administration. Det kommer 

att vara frivilligt för fristående huvudmän att ansluta sig. 

 

Förvaltningen är positiv till förslaget när det gäller förskola och 

fritidshem. Systemet behöver göras attraktivt för fristående anordnare 

så att så många som möjligt ansluter sig till systemet samt att e-

tjänsterna utvecklas så att de kan användas för avgifts-hanteringen. 

 

Även om en mindre andel av de fristående anordnarna kommer att 

ansluta sig, ser förvaltningen samordningsvinster då all den 

kommunala avgiftshanteringen centraliseras. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har handlagts inom tillhandahållaravdelningen som inhämtat 

synpunkter från grundskoleavdelningen och administrativa 

avdelningen. 

 
Förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 
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1. Utbildningsnämnden överlämnar detta tjänsteutlåtande som svar 

på remissen. 

2. Att beslutet justeras omedelbart. 

 
Yrkande 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Tjänstgörande ersättaren Edith Ringmar (V) framlade ett eget förslag 

och yrkade bifall till detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig finna 

att nämnden beslutat i enlighet med hennes yrkande. 

 
Reservation 

Edith Ringmar (V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån 

för eget förslag: 

 

att nämnden beslutar delvis enligt förvaltningens förslag. 

att därutöver vill vi framföra följande. 

 

Det är bra att det ska införas en central avgiftshantering. Framförallt 

vid val av mellanstadieverksamhet (fritidsklubb) där kostnaderna per 

termin enligt uppgifter från Utredningstjänsten är extremt varierande 

bland de fristående verksamheterna. 

 

Vi har sammanställd dessa uppgifter i vänsterpartiet och ser att 

spridningen bland de högsta utgifterna som kan tas ut per termin i en 

fristående fritidsskola varierar från 200- 5175 kr. Utav de 46 skolor vi 

har fått uppgifter om är det bara 1 som är billigare än de kommunala, 

10 st som kostar lika mycket som de kommunala och resterande 35 

ligger över stadens avgifter vilket alltså innebär att 76 procent av de 

fristående fritidshemmen är dyrare än de kommunala alternativen. 

Utav dessa kostar 63 procent mer än 1000 kr per termin vilket är 

närmare 3 gånger så mycket som de kommunala. 

   
kr/termin 

(maxbelopp) 

Fristående 

(antal) 

Kommunal 

(antal) 

Totalsumma Kumulativ 

procent 

fristående  

200 1  1 100% 

350 10 87 97 98% 

400 2  2 76% 

500 1  1 72% 

700 1  1 70% 
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800 1  1 67% 

900 1  1 65% 

1125 1   1 63% 

1350 2  2 61% 

1500 1  1 57% 

1570 1  1 54% 

1800 2  2 52% 

1890 1  1 48% 

2000 1  1 46% 

2025 2  2 43% 

2250 3  3 39% 

2475 1  1 33% 

2500 1  1 30% 

2700 3  3 28% 

3150 1  1 22% 

3355 1  1 20% 

3375 1  1 17% 

3600 1  1 15% 

3690 1  1 13% 

3780 4  4 11% 

5175 1  1 2% 

Totalsumma 46 87 133  

*termin definierat som 4,5 månader (genomsnitt vår och höst)   

 

Detta är en orimlig skillnad i avgifter och visar att den fria 

konkurrerande marknaden utan prisreglering inte fungerar och att det 

är oerhört viktigt för föräldrar att kunna jämföra prisskillnader och 

verksamheter.  

 

Vi föreslår därför att: 

- den centrala avgiftshanteringen ska vara obligatorisk för både 

kommunala och fristående.  

- ett system för enhetstaxa även för de fristående aktörerna ska 

utredas. 
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§ 14   

Skapandet av en god utemiljö för barn i förskola och 
grundskola 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr. 522-937/2013. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

till kommunstyrelsen som svar på remissen ”Skapandet av en god 

utemiljö”. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 25 

september 2013, dnr 13-331/4783. 

 

Utbildningsnämnden har från kommunstyrelsen fått en remiss av 

motion om förslag att införa bedömningsverktyg för att stärka 

utemiljöerna i stadens skolor och förskolor. Motionen är inlämnad av 

Åsa Jernberg (MP) och Per Olsson (MP). Det föreslagna 

bedömningsverktyget används i Malmö och kallas lekvärdesfaktorer. 

 

Utbildningsförvaltningen har under året startat ett arbete för att 

kartlägga skolbarnens utemiljö. Förvaltningen har låtit inventera stora 

delar av grundskolans skolgårdar för att ha ett material att utgå ifrån i 

arbetet med upprustning och utveckling av skolornas utemiljöer. 

Inventeringen har utgått från olika kategorier liknande de som använts 

i Malmö. Utbildningsförvaltningen har dock inte gjort motsvarade 

inventering vid stadens förskolor då dessa faller inom 

stadsdelsförvaltningarnas ansvarsområden. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har handlagts inom administrativa avdelningen i samråd med 

grundskoleavdelningen. 

 
Förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

till kommunstyrelsen som svar på remissen ”Skapandet av en god 

utemiljö”. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Yrkande 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag. 
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Tjänstgörande ersättaren Monzer Dia (S) framlade ett eget förslag och 

yrkade bifall till detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig finna 

att nämnden beslutat i enlighet med hennes yrkande. 

 
Reservation 

Monzer Dia m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån 

för eget förslag: 

 

att  föreslå kommunstyrelsen att delvis bifalla motionen. 

att därutöver anföra följande 

 

Arbetet med en god utemiljö på våra skolor och förskolor är otroligt 

viktigt och tyvärr eftersatt i Stockholm idag. Det är positivt att staden 

påbörjat arbetet med en inventering av skolgårdarna, och det är viktigt 

att stadens förskolors gårdar också inventeras. Utbildningsnämnden 

ansvarar inte för stadens förskolor, utan uppdraget bör ges 

stadsdelsnämnderna. En satsning på stadens skolgårdar får emellertid 

inte stanna vid en inventering, utan måste också följas upp med 

investeringar och reinvesteringar för att Stockholms elever ska få leka 

i utemiljöer som stimulerar och uppmuntrar till fysisk aktivitet.    

 
Särskilt uttalande 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M), Karin Ernlund 

m.fl. (C) och Ella Bohlin (KD) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

nedan: 

 

En god utemiljö är viktig för barns lärande och trivsel och skolgården 

fungerar för de mindre barnen som ett pedagogiskt komplement. 

Utemiljöns betydelse har därför uppvärderats i det funktionsprogram 

för grundskolan som ska vara vägledande när vi bygger nya skolor 

eller bygger om befintliga.  

 

I Alliansens förslag till budget för 2014 ingår dessutom en 

storsatsning på upprustning av befintliga skolgårdar. SISAB ska under 

året, tillsammans med utbildningsförvaltningen, inventera stadens 

skolgårdar och utemiljöer och där så bedöms nödvändigt rusta upp 

och utveckla desamma.  

 

Under året ska vidare en modell kring finansieringen av nya 

konstgräsplaner på skolgårdar tas fram. Ambition är naturligtvis att få 
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till stånd ännu fler konstgräsplaner och mer tillgänglig idrottsyta på 

stadens skolgårdar. 

 
 

Särskilt uttalande 

Ingegerd Akelsson Le Douaron m.fl. (MP) och Edith Ringmar (V) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Det är utmärkt att utbildningsförvaltningen i det fortsatta arbetet med 

skolgårdar ska kolla på hur lekvärdesfaktorer har använts i Malmö. Vi 

har mycket att vinna på att kolla på och lära oss av goda exempel och 

det gäller förstås inte bara när det handlar om skolans utemiljö. Även 

om stadens förskolor inte faller inom utbildningsförvaltningens 

ansvarsområde, så bör de fristående förskolorna göra det. 

Utbildningsförvaltningen och stadsdelsförvaltningarna bör då 

rimligtvis föra en dialog med varandra i det här arbetet, för att främja 

exempelvis enhetlighet i användandet av faktorer. Vi ser fram emot 

rapporten om skolans utemiljö från den projektanställda arkitekten, 

men vill också betona vår ambition att det här arbetet ska ske 

kontinuerligt framöver. Skolans utemiljö bör ses, och användas som, 

en kvalitetsindikator, och den är intressant för politiker, föräldrar och 

inte minst våra barn.  

 

 



 

UTBILDNINGSNÄMNDEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
24 OKTOBER 2013 

BLAD 24 

 

  

§ 15   

Konkreta åtgärder för att bryta kunskapssegregationen 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr. 322-867/2013. 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 7 

oktober 2013, dnr 13-030/4784. 

 

Karin Rågsjö (V) föreslår i en motion ett antal åtgärder för att bryta 

kunskapssegregationen. Utbildningsförvaltningen redogör i 

tjänsteutlåtandet för de punkter som ligger inom förvaltningens 

verksamhetsområde och för vilka förvaltningen har möjlighet att ge 

redogörelser. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har handlagts inom tillhandahållaravdelningen i samråd med 

grundskoleavdelningen och gymnasieavdelningen. 

 
Förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
Yrkande 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Tjänstgörande ersättaren Monzer Dia (S) framlade ett eget förslag och 

yrkade bifall till detta. 

 

Ledamoten Ingegerd Akelsson Le Douaron (MP) framlade ett eget 

förslag och yrkade bifall till detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig finna 

att nämnden beslutat i enlighet med hennes yrkande. 
 

Reservation 

Monzer Dia m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån 

för eget förslag: 
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att  föreslå kommunstyrelsen att i delvis bifalla motionen. 

att därutöver anföra följande. 

 

Karin Rågsjö (V) har i sin motion ”Konkreta åtgärder för att bryta 

kunskapssegregationen” föreslaget ett antal åtgärder för att öka 

likvärdigheten och minska skillnaderna mellan Stockholms skolor för 

varje enskild individ. 

 

Detta är en intention som Socialdemokraterna delar. De senaste åren 

har vi sett hur skillnaderna i kunskapsresultat ökar. De skolor som 

2006 som hade en lägre andel behöriga till gymnasiet har minskat än 

mer, medan de skolor som har en högre andel behöriga till gymnasiet 

resultat ökat. De ökade skillnaderna mellan skolor i Sverige lyfts 

bland annat fram som ett negativt exempel i “OECD (2013) PISA in 

Focus 27”. Ett liknande samband kan ses vid en mätning av 

meritpoängen där det går sämst, respektive där det går bäst. Detta är 

ett resultat av den förda politiken där fina ord utlovats men knappa 

resurser har tilldelats. Det räcker inte att prata om medel till olika 

projekt. Ett helhetsgrepp behöver tas från grundskola till gymnasium 

där kraftfulla satsningar görs på de skolor som är i mest behov av 

extra medel för att kunna bryta den kunskapssegregation som breder 

ut sig i Stockholms stad.  

 

Att bryta kunskapssegregationen är ett viktigt led i att minska 

klyftorna i Stockholm. Detta är idag den viktigaste uppgiften för att 

skapa ett Stockholm för alla.  

 
Reservation 

Ingegerd Akelsson Le Douaron m.fl. (MP) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för eget förslag: 

 

att i huvudsak besluta enligt förvaltningens förslag. 

att därutöver anföra. 

 

Karin Rågsjö tar i sin motion upp en av Stockholms stads största 

utmaningar, kunskapssegregationen. Vi emotsätter oss inte 

utbildningsförvaltningens förslag till beslut, men konstaterar samtidigt 

att de genomförda och planerade åtgärderna inte räcker till för att 

komma åt problemet. Därför vill vi att 

- fler specialpedagoger anställs i staden, 

- alla elever som har behov av särskilt stöd ska få det, i den skola 

där de hör hemma 

- lärarna ska få mer att säga till om när det gäller att avgöra om 

elever ska få särskilt stöd, 

- den socioekonomiska fördelningen ökas,  
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- lärare som verkar i socioekonomiskt tunga områden ska få ett 

extra påslag på lönen, eftersom arbetet där medför extra stora 

utmaningar, 

- modersmålsstödet, dvs. studiehandledning på modersmålet ska 

förstärkas, 

- grupperna i fritidshemmen minskas och fler utbildade 

fritidspedagoger anställs så att verksamheterna får bättre 

förutsättningar att stödja elevernas utveckling, 

- åtgärder vidtas för att stödja elever som vill hoppa av gymnasiet, 

innan de gör det och att de, om de ändå vill avsluta gymnasiet i 

förtid, kan erbjudas alternativ i den kommunala vuxenskolan eller 

folkhögskola. Här behövs ett samarbete mellan 

Utbildningsnämnden, med förvaltning och 

Arbetsmarknadsnämnden, med förvaltning, så att de unga kan få 

möjlighet att pröva på arbetslivet samtidigt som de kan läsa in de 

behörigheter som de behöver för att komma vidare med sina liv 

- rektorernas och lärarnas administrativa arbetsbörda minskas så att 

de med gemensamma krafter kan ägna mer tid och energi åt att 

stödja eleverna i sin kunskapsutveckling, samt  

- elevhälsan förstärks. 

 
Särskilt uttalande 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M), Karin Ernlund 

m.fl. (C) och Ella Bohlin (KD) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

nedan: 

 

Stockholms skolor ska ge likvärdiga förutsättningar till varje elev. För 

att tillse att så även är fallet pågår en rad projekt och satsningar inom 

utbildningsnämndens verksamhetsområde och ytterligare satsningar 

planeras i vårt förslag till budget för 2014. 

 

I budgeten ökar resurserna till skolan med nästan 800 miljoner och 

schablonerna för grund- och gymnasieskola höjs med fyra procent i 

genomsnitt. Stockholm har också ett av landets starkaste 

socioekonomiska fördelningssystem och i budgetförslaget höjs 

budgeten för det socioekonomiska stödet ytterligare. Resurstillskottet 

kommer att ge skolorna goda förutsättningar till att ge varje elev det 

stöd den behöver för att nå upp till sin fulla potential.   

 

Årets budget innebär också att vi fortsätter satsningen på elever som 

har svårt att få godkända betyg. Rätten till sommarskola för elever 

som inte får godkända betyg utvidgas från årskurs nio ner till årskurs 

sex. Läxhjälp ska garanteras alla elever i grundskolan som efterfrågar 

detta. Nyanlända elever får stärkt rätt till sommarskola och fler 

undervisningstimmar i svenska. Dessutom ska förberedelseklasser för 
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nyanlända elever finnas på fler skolor över hela staden. Papperslösa 

barns rätt till skolgång slås också fast. 

 

Karriärsatsningen för lärare förstärks nästa år kraftfullt och fler 

förstelärare och lektorer kommer att rekryteras. Ambitionen är att 

rikta många av tjänsterna till de skolor som har störst utmaningar, där 

förstelärarna kommer att utgöra en viktig pusselbit i dessa skolor 

strävan efter högre betygsresultat.  

 

Vi kommer att fortsätta arbetet med att identifiera skolor med problem 

och utveckla verksamheten i syfte att höja resultaten. Satsningen på 

särskilt stöd till fokusskolor – skolor med störst utvecklingspotential – 

har redan visat positiva resultat, efter det första året. På flertalet av 

fokusskolorna ökade niondeklassarnas resultat i form av meritvärden 

mellan 2011/2012 och 2012/2013. Att många skolor med lägre 

resultat kunde lyfta sig bidrog till att likvärdigheten mellan stadens 

skolors kunskapsresultat ökade under förra läsåret, trots att många 

skolors socioekonomiska index ökade under samma tid. Det är mycket 

positivt. 

 

Uppföljningsansvaret för ungdomar i gymnasieåldern har nu skärpts 

genom att utbildningsnämndens och arbetsmarknadsnämndens roller 

tydliggjorts. Verksamheterna kompletterar varandra och ger goda 

möjligheter till en god samverkan som kommer ungdomarna till del. 

Den uppsökande verksamheten är mycket viktig och vi vet att fler 

ungdomar än tidigare nås av insatser som i många fall har gett mycket 

positiva resultat. 

 

Mycket görs – och mer kan göras. Vi är övertygade om att ett gott 

pedagogiskt ledarskap, höga förväntningar och ett genomgående 

kunskapsfokus utgör grunden för en kunskapsskola för alla. 

 
Särskilt uttalande 

Edith Ringmar (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Karin Rågsjö tar upp mycket relevanta förslag på hur man kan bryta 

kunskapssegregationen i staden skolor. På en hel del håll gör 

förvaltningen idag ett bra arbete för att motverka detta. På ett par 

punkter som Karin Rågsjö tar upp behöver dock mycket mer arbete 

göras.  

 

Det socioekonomiska beloppet är idag för lågt och behöver höjas till 

2006 års nivåer.  

Det behöver satsas betydligt mer på attraktiva profiler i ytterstadens 

skolor. Yttre Söderort saknar idag i princip kommunala 
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gymnasieskolor och mer satsningar behöver göras även i stadens 

grundskolor på detta område.  

 

Avhopp från skolan är en fråga som förvaltningen lägger ned en hel 

del goda satsningar på däremot nämns inte orsakerna till varför 

avhoppen uppstår. I studier framgår det att det ofta handlar om eleven 

som skolkar från skolan är utsatt för mobbing och/eller har 

psykosociala problem. Här behöver mer arbete göras utifrån de förslag 

som lyfts i elevhälsorapporten.  

 

I Stockholm finns en mängd projekt för hjälp med skolarbetet utanför 

skoltid, till exempel mattestöd via nätet, sommarskolor samt läxhjälp 

via grundskolor, bibliotek etc. Vi anser att Stockholms stads skolor 

ska gå från vällovliga projekt till garanterad rätt till läxhjälp. De barn 

som behöver ska få hjälp med läxorna av utbildade lärare. Erbjudande 

om läxhjälp ska vara lika naturligt som läxorna själva. Föräldrar ska 

kunna vara med under läxhjälpen.  
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§ 16   

Bättre säkerhet och trygghet vid centralt belägna skolor 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr. 322-978/2013. 

 
Beslut 

1. Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till kommunstyrelsen 

som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 10 

oktober 2013, dnr 13-400/5622. 

 

I en motion föreslår Jan Valeskog (S) att utbildnings-

förvaltningen/SISAB utreder vilka skolor som saknar fullgod kontroll 

av inträde till skolbyggnaderna och att de skolor som saknar 

tillräckligt ”skalskydd” åtgärdas samt att detta arbete påskyndas för att 

minska riskerna för allvarliga incidenter.  

 

Förvaltningens bedömning är att det finns förbättringsområden när det 

gäller skolornas möjligheter att på ett tillfredställande sätt nå 

tillräcklig säkerhet och trygghet. Förbättringsområdena ser olika ut för 

olika skolbyggnader beroende på läge, standard på 

skalskydd/inpasseringssystem, expeditionernas placering, upplåtelser 

via idrottsförvaltningen och skolledningens arbetssätt kring säkerhet.  

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen i samarbete med 

grundskoleavdelningen. Samråd har också skett med administrativa 

avdelningen. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

1. Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till kommunstyrelsen 

som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Yrkande 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Tjänstgörande ersättaren Monzer Dia (S) framlade ett eget förslag och 

yrkade bifall till detta. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig finna 

att nämnden beslutat i enlighet med hennes yrkande. 

 
Reservation 

Monzer Dia m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån 

för eget förslag: 

 

att tillstyrka motionen. 

att därutöver anföra följande. 

 

Förvaltningen delar uppenbarligen den problematiska beskrivning 

som finns när det gäller bristande säkerhet och trygghet vid många av 

stadens centralt belägna skolor.  Tyvärr har förvaltningen avstått från 

att ta ställning till de konkreta förslag som finns i motionen om att en 

utredning bör göras för att identifiera de skolor som har bristande 

skalskydd/inpasseringssystem och tydligare fastslå vilka principer 

som skall gälla för inträde till skolorna. Förvaltningen bagatelliserar 

också förekomsten av ”gratisätande” vilket är ganska omfattande, 

exempelvis på flera av de kommunala gymnasieskolorna i 

innerstaden.  

 

Då förvaltningen i sakfrågan om ”säkerhet och trygghet” delar 

motionärens verklighetsbeskrivning är det också rimligt att motionen 

tillstyrks.  
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§ 17   

Sammanträdestider för utbildningsnämnden 2014 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att nämnden sammanträder de dagar och 

tider som föreslås i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 15 

oktober 2013, dnr 13-014/7014. 

 

Förslaget till utbildningsnämndens sammanträdestider år 2014 har 

anpassats till de tider stadsledningskontoret beslutat för inlämnande av 

nämndbehandlade ärenden avseende tertialrapporter, delårsbokslut, 

verksamhetsberättelse och bokslut. 

 

Utbildningsnämnden sammanträder på angivet datum kl. 16.00. 

Utbildningsnämndens ordförande kan kalla till extra sammanträde vid 

behov. 

 

Torsdag 16 januari 

Torsdag 6 februari, Bokslut och Verksamhetsberättelse 2013 

Torsdag 13 mars 

Torsdag 10 april, 3-års budget 

Torsdag 22 maj, Tertialrapport 1 

Torsdag 12 juni 

Torsdag 21 augusti 

Torsdag 25 september, Tertialrapport 2 

Torsdag 23 oktober 

Torsdag 27 november 

Torsdag 18 december, Verksamhetsplan 2015 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom ledningsstaben. 

 
Förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

Utbildningsnämnden beslutar att nämnden sammanträder de dagar och 

tider som föreslås i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och förklarade 

sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 18   

Anmälan till Lärarnas ansvarsnämnd genom statens 
Skolinspektion 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens tjänstutlåtande till 

Statens Skolinspektion med begäran om att Statens Skolinspektion 

gör en anmälan till Lärarnas ansvarsnämnd.  

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

8 oktober 2013, dnr 13-453/6596. 

 

Utbildningsnämnden fattade den 24 april 2013 beslut om tillfälligt 

verksamhetsförbud för förskolan Ringblomman som drevs av Emilia 

Utbildning AB (org. nr. 556881-9278, dnr 12-453/8186). Beslutet 

fattades med hänvisning till genomförda tillsynsinspektioner samt 

tillsynsutredningar (12-453/8186, 13-453/160, 13-453/585, 13-

453/2598).   

Utbildningsförvaltningen bedömer mot bakgrund av det som 

framkommit i genomförda tillsynsärenden gällande förskolan 

Ringblomman (Emilia Utbildning AB) att den person som verkat som 

huvudman, förskolechef och förskollärare gjort sig skyldig till 

förseelser som gör att dennes rätt att inneha förskollärarlegitimation 

kan sättas i fråga. 

Mot denna bakgrund hemställer utbildningsnämnden att Statens 

Skolinspektion anmäler detta ärende till Lärarnas ansvarsnämnd för 

prövning av förskollärarens fortsatta rätt att inneha 

förskollärarlegitimation.      

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom tillhandahållaravdelningen.  
 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar detta tjänstutlåtande till Statens 

Skolinspektion med begäran om att Statens Skolinspektion gör en 

anmälan till Lärarnas ansvarsnämnd.  

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

 

 



 

UTBILDNINGSNÄMNDEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
24 OKTOBER 2013 

BLAD 33 

 

  

Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och förklarade 

sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 19   

Övriga frågor 

Ersättaren Abdo Goriya (S) anförde att det studiebesök som föregick 

utbildningsnämndens sammanträde var bra och givande samt att 

nämnden bör genomföra fler studiebesök. Ordförande uppmanade 

nämndens ledamöter och ersättare att komma med förslag till besök. 

 

Tjänstgörande ersättaren Monzer Dia ställde fråga om vad som händer 

med Enskedefältets skola. Borgarrådssekreterare David Lindberg 

informerade att stadsbyggnadsnämnden har antagit en ny detaljplan. 

Förvaltningen återkommer med närmare besked. 

 

Gymnasiedirektören Jan Holmquist svarade på en fråga från 

föregående nämnd om hur förvaltningen avser få ut anvisningarna för 

hiv/STI-prevention till skolorna. Gymnasieavdelningen ger stöd till 

skolor i egenregi, men inte till fristående skolor. Dock finns 

ungdomsmottagningarna som är till för alla elever oavsett skolform. 

 

Förvaltningen svarade på fråga från ersättaren Abdo Goriya angående 

en fråga rörande det protokoll från förvaltningsgruppen som anmäldes 

vid föregående nämnd. 


